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سه پیشنهاد برای دو مهاجم پرسپولیس
یک سرخپوش قطعا جدا می شود

پیشنهاد  با  پرسپولیس  فوتبال  تیم  مهاجم  دو 
برای خروج در زمستان  برتری  لیگ  باشگاه های 

روبرو شده اند.
به گزارش مهر، شروع نقل و انتقالات زمستانی 
لیگ برتر فوتبال در پرسپولیس با تصمیم مستقیم 
یحیی گل محمدی انجام می شود تا لیست ورود و 
خروج بازیکنان را برای ادامه مسابقات این فصل 

تنظیم کند.
عملکرد ضعیف تعدادی از بازیکنان پرسپولیس 
تصمیم  سرخپوشان  سرمربی  تا  شده  باعث 

قطعی اش را برای کنار گذاشتن آنها بگیرد.
با  پرسپولیس  بازیکنان  بعضی  بین  این  در 
تا  شده اند  روبرو  باشگاه ها  سایر  از  پیشنهاداتی 
بتوانند نیم فصل دوم به یکی از تیم های دیگر لیگ 

برتر بروند.
درخواست هایی که هنوز به طور رسمی در اختیار 
باشگاه قرار نگرفته است اما مدیر برنامه های مهدی 
عبدی و حامد پاکدل به باشگاه اعلام کرده اند فولاد، 
آلومینیوم اراک و مس خواهان جذب دو مهاجم 

فعلی پرسپولیس هستند.
دو مهاجم داخلی پرسپولیس در حالی روبروی 
در خروج باشگاه قرار گرفته اند که در نیم فصل اول 
به هیچ وجه نتوانستند انتظارات کادر فنی را برآورده 

کنند تا رفتن آنها دور از باور نباشد.
نامه  خواستار  پرسپولیس  باشگاه  حال  این  با 
نگاری مستقیم باشگاه های خواهان این دو مهاجم 
شده است تا شرایط آنها را بررسی کند. از سوی 
دیگر خروج هر یک را بر عهده گل محمدی گذاشته 
است تا درباره جدایی احتمالی دو مهاجم تیمش 
که جایی در تفکرات فنی او در هفته های گذشته 
نداشته اند تصمیم گیری کند. سرمربی سرخپوشان 
پایتخت هم تصمیم خود برای جدایی قطعی یکی از 
این مهاجمان را گرفته است اما نفر دوم در صورت 
جذب گزینه های مورد نظر در خط حمله از این تیم 

به صورت قرضی جدا خواهد شد.

افشاریان:
ناظمی بهترین قضاوت را در بازی 

استقلال و تراکتور داشت
رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال می گوید 
و  استقلال  بازی  برای  را  بهترین قضاوت  ناظمی 

تراکتور داشته است.
حاشیه  در  افشاریان  خداداد  ایلنا،  گزارش  به 
اظهار  داوران  افزایی  دانش  کلاس های  برگزاری 
داشت: برای برگزاری این کلاس تمامی داوران لیگ 
برتر و بعد از آن لیگ دسته یک را جمع کردیم. 
به هر صورت کلاس های آموزشی بود که داشتیم 
در مورد اشتباهاتی که در نیم فصل اول داوران 

داشتند.
وی افزود: مدرس داخلی ما مسعود مرادی بود. 
نیم فصل  را در  داوران  رفتارهای  این کلاس ها  با 
اول هنجارسازی کردیم. بعد از اتمام این کلاس 
با شرایطی بهتر وارد نیم فصل دوم می شویم. آن 
چیزی که ما را امیدوار کرده همدلی بین داوران 
است. اشراف داشتید که آقای حسن زاده و مجموعه 
کمیته انضباطی هم در کلاس بودند. صحبت هایی 
بین داوران و مجموعه کمیته انضباطی انجام شد 
باشد.  تأثیر داشته  که آن هم بی شک می تواند 
سعی می کنیم در نیم فصل دوم بهتر به مسابقات 

اعزام شویم.
رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال خاطرنشان 
کرد: مسابقاتی که در روزهای گذشته ارنج کردیم 
مسابقات جام حذفی بود و اگر توجه کنید ۷ تا 
۸ داور جوانی که واقعا در لیگ یک خوب قضاوت 
کرده بودند را در جام حذفی به آنها بازی دادیم. 
این نفرات کسانی بودند که از ما بابت عملکردشان 
در لیگ یک پاداش گرفتند. اولین بار بود تیم لیگ 
برتری می دیدند و خدا را شکر همه آن داوران نمره 
خوبی گرفتند و بدون اشتباه بازی ها را تمام کردند.

افشاریان تاکید کرد: در مورد بازی آخر که کوپال 
ناظمی، مهران عالیقدر و سرهنگ انتظاری داوری 
کردند اجازه می خواهم مبحثی را بگویم. از ناحیه 
داوران  کمیته  ناحیه  از  و  می گویم  فوتبالی  یک 
نمی گویم. از کسانی که با هزینه شخصی تیم ها 
را اداره می کنند واقعا تشکر می کنم. دست آنها را 
می فشارم و به خاطر همین از آقای زنوزی و تراکتور 
تبریز که مدام و پایدار این کار را انجام می دهند 
واقعا تشکر می کنم. امیدوارم سایه زنوزی بالای سر 
فوتبال تبریز باشد و اتفاقات خوب برای این تیم 

شکل بگیرد.

یک تیم از جدول لیگ برتر بسکتبال 
کنار گذاشته شد

با رای کمیته انضباطی فدراسیون بسکتبال، 
تیم توفارقان از جدول رقابت های لیگ برتر کنار 

گذاشته شد.
به گزارش مهر، نشست اخیر کمیته انضباطی 
به  رسیدگی  منظور  به  بسکتبال  فدراسیون 
تخلفات تیم توفارقان آذرشهر برگزار شد و به 
این تیم از جدول  صدور حکم مبنی بر حذف 
آستانه  در  تصمیم  این  شد.  منجر  ها  رقابت 
دیدارهای هفته نوزدهم لیگ برتر بسکتبال اتخاذ 
شد در حالی که توفارقان با تنها دو برد در قعر 
جدول رده بندی قرار داشت. این تیم در هفته 
چهارم لیگ برتر از انجام دیدار برابر شهرداری 
برابر  دیدار  و هفته گذشته  کرد  امتناع  گرگان 

صنایع هرمزگان را با باخت فنی تمام کرد.
در همین راستا و با توجه به قانون فیبا مبنی 
بر حذف یک تیم در صورت ثبت دو باخت فنی، 

توفارقان از جدول مسابقات کنار گذاشته شد.

در جلسه علیرضا دبیر با رئیس 
اتحادیه جهانی کشتی چه گذشت؟

سخنگوی فدراسیون کشتی اعلام کرد دیدار 
کشتی  جهانی  اتحادیه  رئیس  با  دبیر  علیرضا 

ابعاد بسیار زیاد و مهمی را داشته است.
روز  کشتی  فدراسیون  رئیس  دبیر  علیرضا 
)چهارشنبه ۲۱ دی ماه( در سفری یک روزه به 
بلگراد صربستان، با نناد لالوویچ رئیس اتحادیه 

جهانی کشتی دیدار و گفتگو کرد. 
در همین راستا محمد ابراهیم امامی سخنگوی 
و  فدراسیون کشتی درباره دیدار علیرضا دبیر 
نناد لالوویچ رئیس اتحادیه جهانی کشتی، گفت: 
علیرضا دبیر در جلسه با رئیس اتحادیه جهانی 
توسعه  چون  مهمی،  مسائل  پیرامون  کشتی 
همچنین  و  و جهان  ایران  در  کشتی  ورزش 
موضوع داوری کشتی و ظرفیت بالایی که داوران 

ایرانی دارند بحث و تبادل نظر کرد. 
بالای سال  اهمیت  به  این نشست  در  دبیر 
پیش از المپیک و رقابت های بسیار مهمی که 

امسال برگزار می شود نیز اشاره کرده است. 
همچنین در نشست برگزار شده، دبیر درباره 
صحبت  لالوویچ  با  غلامی  سجاد  مشکل  رفع 
کرده و اینکه برخی ها می گویند رئیس فدراسیون 
صرفا در خصوص مسئله غلامی به صربستان 
رفته باشد اشتباه محض است. یکی از مسائل 
مطرح شده در جلسه اول بین دبیر و لالوویچ، 
مسئله ایجاد شده برای سجاد غلامی کشتی گیر 
آزادکار امید ایران اعزامی به مسابقات زیر ۲۳ 
سال جهان در اسپانیا بود که رئیس فدراسیون 
از رئیس اتحادیه جهانی خواست این کشتی گیر 
لالوویچ  که  نشود  مواجه  محرومیت  با  جوان 
سخنگوی  داد.   مساعد  قول  مسئله  این  برای 
فدراسیون کشتی اعلام کرد میزبانی ایران برای 
سال  در  فرنگی  کشتی  جهانی  جام  مسابقات 
۱۴۰۲ یکی دیگر از موضوعاتی بوده که پیرامون 
اینکه  بیان  با  امامی  است.   شده  آن صحبت 
تفاهم نامه هایی بین طرفین صورت گرفته است 
که متعاقبا اعلام خواهد شد، خاطرنشان کرد: 
دیدار دبیر با لالوویچ ابعاد بسیار زیاد و مهمی 
داشته که قطعاً خود رئیس فدراسیون جزئیات 
کامل تر آن را با اصحاب رسانه در میان خواهد 

گذاشت.

هفته  از  کی روش  کارلوس  نام  مهر،  گزارش  به 
گذشته برای سرمربیگری در تیم ملی فوتبال چین 
به میان آمد. چینی ها بعد از جدایی »مارچلو لیپی« 
به دنبال استخدام سرمربی جدید هستند و به نظر 

می رسد اولویت آنها جذب مربی خارجی است.
فدراسیون فوتبال چین در حال حاضر ملاک هایی 
را برای انتخاب سرمربی جدید تعیین کرده است؛ 
از جمله آشنایی با فوتبال آسیا و چین، تجربه بین 
المللی و… با توجه به این معیارها کی روش در کنار 
نفراتی چون »پائولو بنتو« سرمربی سابق کره جنوبی، 
»کوزمین اولارویو« سرمربی فعلی تیم شارجه امارات 
و »استویکوویچ« سرمربی تیم ملی صربستان یکی از 
گزینه های سرمربیگری در تیم ملی چین شده است.

در ادامه به اخبار مختلفی که طی دیروز و امروز 
در رسانه های چین در ا ین ارتباط منتشر شده است، 

پرداخته می شود:
 « نوشت:  ارتباط  این  در  وب سایت sina چین 
فدراسیون فوتبال تمایل بیشتری به انتخاب مربیان 
خارجی دارد، مانند کی روش، پائولو بنتو، اولارویو 
و استویکوویچ همگی مربیان مدنظر تیم ملی فوتبال 
با این  از این فدراسیون فوتبال نیز  هستند. پیش 
مربیان خارجی ارتباط برقرار کرده بود اما دو طرف 
پیشرفت قابل توجهی نداشتند. بر اساس گزارش ها، 
دستمزد سالانه ارائه شده توسط این معلمان خارجی 
نسبتاً بالاست؛ بنابراین، اینها به موانعی برای توسعه 

بیشتر هر دو طرف تبدیل شود.
فدراسیون فوتبال چین نسبت به جذب اولارویو 
درخواست  مربی  این  اما  بود،  خوشبین  بسیار 
دستمزد سالانه ۵ میلیون دلاری کرده است. بنابراین 
مذاکرات به مانع خورده است. قبل از این، اولارویو 
چندین سال مربیگری تیم جیانگسو سونینگ را در 
سوپر لیگ چین برعهده داشت و این تیم را برای 
کسب اولین قهرمانی سوپر لیگ چین در تاریخ تیم 
هدایت کرد. او درک خوبی از فوتبال چین دارد و 
موارد موفقی هم داشته است، بنابراین مورد علاقه 
فدراسیون فوتبال است. با این حال او همچنان با 
شارجه قرارداد دارد و تا چند ماه دیگر نمی تواند آزاد 

بشود. بنابراین قرارداد با او نمی تواند منطقی باشد.
در مقایسه با او، کارلوس کی روش امیدوارکننده تر 
به نظر می رسد. کی روش سال ها مربیگری تیم ایران 
را برعهده داشت و تیم چین با مربیگری لیپی را در 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۱۸ شکست داد و در جام 
جهانی نیز عملکرد خوبی داشت. کی روش با فوتبال 
دارد  زیادی  آشنایی  آسیا  غرب  خصوص  به  آسیا 
و به همین دلیل در صورت مربیگری در تیم ملی 
شاید بتواند تیم ملی فوتبال را برای شکست ماهرانه 
دیگر دشمنان قدرتمند هدایت کند. در این صورت 
کی روش نیز به یکی از نامزدهای محبوب تیم ملی 

فوتبال تبدیل شده است.«
انتخاب مربی پیشرفت قابل توجهی نداشته است

را  چین  ملی  تیم  شرایط  هم   sohu سایت  وب 
این طور تشریح کرده است: »تیم ملی فوتبال چین 
در روند انتخاب مربیان، عمدتاً از نظر دستمزد، با 
مشکلات قابل توجهی مواجه است. طبق اخبار اخیر 
رسانه های داخلی، اگرچه کی روش، پائولو بنتو و 
استویکوویچ که ایران، کره جنوبی و صربستان را به 
جام جهانی قطر رساندند و اولارویو که با جیانگسو 
قهرمان لیگ چین شد، کاندیداهای مربی تیم ملی 

چین هستند اما کار انتخاب مربی تحت تاثیر عوامل 
عینی بوده و پیشرفت قابل توجهی نداشته است.

در  نوشت:  رابطه  این  در  یونگ  چن  گزارشگر 
بین همه کاندیداهای سرمربیگری تیم ملی طبیعتاً 
اولاریو و کی روش در کانون توجه قرار دارند، اولاریو 
با فوتبال چین و غرب آسیا آشناست، کی روش با 
به خصوص  اولارویو  آشناست.  آسیا  غرب  فوتبال 
سابقه مربیگری در سوپر لیگ چین را دارد و اگر 
بتواند تیم ملی را مربیگری کند خیال ها راحت تر 
است. حریف واقعی تیم ملی چین در واقع تیم های 
غرب آسیا هستند. پس آشنایی با فوتبال غرب آسیا 

برای کشور مهم است.«
کی روش؛ لیپی جدید برای تیم ملی چین!

به  روش  کی  کارلوس  از   k.sina چینی  رسانه 
عنوان نزدیکترین گزینه به تیم ملی چین یاد کرد 
دانست:  تیم  این  برای  جدید  »لیپی«  یک  را  او  و 
» تیم فوتبال مردان چین ۹ ماه است که هیچ بازی 
رسمی و اردوی تدارکاتی نداشته و حتی نامزدهای 
سرمربیگری برای چرخه جدید تیم ملی فوتبال نیز به 
طور رسمی تایید نشده اند. اخیراً انتخاب مربی ملی 
فوتبال به یکی از اقدامات کلیدی فدراسیون فوتبال 
تبدیل شده است. اسامی بسیاری از نامزدها افشا 
شده و نگرانی های گسترده ای را به وجود آورده است. 
در داخل فدراسیون فوتبال، مربی ۷۰ ساله پرتغالی 
-کارلوس کی روش - به کاندیدایی تبدیل شده است 
که استانداردهای فدراسیون را به بهترین نحو رعایت 

می کند!
پس از آغاز روند انتخاب مربی توسط فدراسیون 
فوتبال، رسانه های داخلی نامزدهای زیادی از جمله 

بنتو، اولارویو و استویکوویچ و دیگر مربیان قدیمی 
پیش  روز  چند  کردند.  افشا  را  چین  لیگ  سوپر 
»کائو روی« مربی معروف محلی گفت که اولارویو 
توسط محافل فوتبال داخلی به عنوان مناسب ترین 
این  می شود.  شناخته  فوتبال  ملی  تیم  کاندیدای 
موضوع حمایت بسیاری از طرفداران را نیز به همراه 
داشته است. اما » وانگ شیائوروی« خبرنگار فاش 
کرد که دستمزد سالانه ۵ میلیون دلاری اولارویو به 

یک مانع تبدیل شده است!
رسانه ها  که  کرد  تایید  پکن  روزنامه های  از  یکی 
گفته اند اولارویو و استویکوویچ هر دو قرارداد دارند، 
بنابراین احتمال سرمربیگری آنها در تیم ملی فوتبال 
مورد  دیگر  کاندیدای  دو  است.  نزدیک  صفر  به 
علاقه فدراسیون فوتبال چین پائولو بنتو و کی روش 
هستند و کی روش به مربی ای تبدیل شده است که 
چین  فوتبال  فدراسیون  مربیگری  استانداردهای  با 

بیشتر مطابقت دارد.
پرتغالی  ساله   ۷۰ سرمربی  روش  کی  عبارتی  به 
نزدیک ترین گزینه به سرمربیگری جدید تیم ملی 
فوتبال است که به تازگی تیم ایران را به جام جهانی 
رسانده است. به این ترتیب با روی کار آمدن کی 
دیگر  »لیپی«  یک  پذیرای  فوتبال  ملی  تیم  روش، 
خواهد بود که هر دو از »مربیان ۷۰ ساله مشهور 

جهان« نادر تاریخ فوتبال ملی هستند!«
مشکلات اقتصادی فدراسیون چین و دستمزد پایین 

کی روش
به  اشاره  با  خود  گزارش  در   ۱۶۳ سایت  وب 
مشکلات  و  اولارویو  دلاری  میلیون   ۵ درخواست 
که  کرد  تاکید  چین  فوتبال  فدراسیون  اقتصادی 

این سایت  این مربی کم است.  استخدام  احتمال 
در ادامه نوشت: »علاوه بر اولارویو، استویکوویچ، 
بنتو و کی روش همگی کاندیداهای محبوب برای 
سرمربیگری ملی فوتبال هستند. اما استویکوویچ تیم 
ملی صربستان را برای آماده شدن برای مرحله بعدی 
در  او  نشان می دهد  که  می کند  تمرینات هدایت 
آستانه تکمیل تمدید قراردادش با صربستان است. 
بنتو، سرمربی سابق کره جنوبی امیدوار است بتواند 
یک تیم اروپایی را در اختیار بگیرد و خواهان قرارداد 
بلندمدت شود. کی روش سرمربی سابق تیم ملی 
ایران با توجه به شرایط فعلی به کاندیدای اصلی برای 
سرمربیگری جدید تیم ملی فوتبال تبدیل شده است. 
کی روش در جوانی زیر نظر فرگوسن مربی جادویی 
منچستریونایتد به عنوان دستیار فعالیت می کرد و 

همچنین شاهد رشد و پیشرفت رونالدو بود.
کی روش پس از جدایی از تیم ملی پرتغال، دو بار 
به عنوان سرمربی تیم ملی ایران فعالیت کرد و هر 
دو تیم ایران را به جام جهانی رساندند. باید گفت 
کی روش همچنان شناخت خوبی از تیم های آسیایی 
دارد. مهمتر از آن، دستمزد کی روش نسبتاً پایین 
است. استویکوویچ و اولارویو در حال حاضر قرارداد 
اینکه دوباره سرمربی تیم  از  دارند. کی روش بعد 
ملی ایران شد، هنوز تیم جدیدی پیدا نکرده است و 
می تواند به سرعت تیم ملی فوتبال را برعهده بگیرد 
و مقدمات مربوطه را آغاز کند. این سه نکته مثبت، 
دلیل ترجیح فدراسیون فوتبال برای کی روش است. 
این مربی ۷۱ ساله احتمالاً سرمربی جدید تیم ملی 

فوتبال خواهد شد.«

اگر وضعیت تیم ملی امید به همین منوال بماند، هیچ بعید نیست 
که طلسم حضور این تیم در المپیک از ۴۴ به ۴۸ سال افزایش یابد!

به گزارش ایسنا، با خوابیدن تب جام جهانی، فدراسیون فوتبال 
که مدت زمان کوتاهی است رشته امور را در اختیار گرفته، باید هر 
چه سریعتر به وضعیت بلاتکلیف تیم های ملی زنان و مردان در 
رشته های مختلف سروسامان بخشد که تعدادشان هم کم نیست.

تیم ملی فوتبال امید یکی از تیم هایی است که بعد از حضور کوتاه 
مهدوی کیا و اتمام قرارداد او، بدون سرمربی است و بازیکنان هم در 
آستانه یک سال پر برنامه سرمربی خود را نمی شناسند و بحث هایی 

هم درباره وضعیت مدیریتی این تیم وجود دارد.
چندی بعد از انتخاب مهدی تاج برای ریاست فدراسیون، مهدی 
فرقانی، معاون اجرایی باشگاه صنعت نفت آبادان با حکم رئیس 
فراز  جایگزین  و  انتخاب  تیم  این  عنوان سرپرست  به  فدراسیون 
فاطمی شد. با این حال چندی بعد مناف هاشمی، دبیر کمیته ملی 
المپیک که بخشی از هزینه های تیم ملی امید را به واسطه حضور 
این تیم در بازی های آسیایی و احتمال حضور در المپیک پرداخت 
می کند، از توافق با وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال برای حضور 
حبیب کاشانی، مدیرعامل سابق پرسپولیس به عنوان مدیر تیم ملی 

امید خبر داد.
پیوند حبیب کاشانی و تیم ملی امید شکل می گیرد؟

از چندین هفته قبل به این سمت خبری از شروع فعالیت کاشانی 
در تیم ملی امید نشده و هنوز حکم فعالیت کاشانی در تیم امید 
از سوی تاج و هیات رئیسه صادر نشده است. پیش از این و در 
دوره ریاست علی کفاشیان، کاشانی برای یک دوره مدیر تیم ملی 

امید شده بود و این تیم را به صورت پیمانکاری از صفر تا صد در 
اختیار گرفته بود و تمام هزینه های آن را برای حضور در مسابقات، 
استخدام مربی و کادرفنی و حتی اردوها را تامین می کرد که در 

نهایت هم تیم ملی سهمیه المپیک را کسب نکرد.
مهدی فرقانی، سرپرست تیم ملی امید که از سوی مهدی تاج به 
این سمت منصوب شده است، در گفت وگو با ایسنا، درباره انتخاب 
کاشانی به عنوان مدیر تیم ملی امید گفت: آقای کاشانی به عنوان 
مدیر در تیم ملی امید فعالیت خواهند کرد و من هم سرپرست 
هستم. البته قرار شده که آقای کاشانی و تاج جلسه ای داشته باشند 

که به علت مسائل جاری فدراسیون فوتبال عقب افتاده است.
وی ادامه داد: ایشان )کاشانی( آدم شناخته شده  و توانمندی 
است و انتخاب او براساس توافقی است که احتمالا آقای تاج با 
کمیته ملی المپیک داشتند و از تجربه کاشانی استفاده می کنند. 
فکر می کنم این اتفاق بیفتد )جلسه تاج و کاشانی( و جلسه ای با 
هم داشته باشند. ما هم به عنوان سرپرست در خدمت فدراسیون 

هستیم.
سرپرست تیم ملی فوتبال امید درباره اقداماتی که انجام داده 
است اظهار کرد: من تنها کاری که به عنوان سرپرست تیم ملی 
توانستم انجام دهم این بوده که اطلاعات تمام بازیکنان تیم ملی 
امید که در این تیم بازی کردند و یکی، دو بازیکن شاخص مثل 
محمد عمری را که واجد شرایط بازی در تیم ملی است، با کمک 
کارکنان بخش فناوری اطلاعات تهیه کرده ام و گزارش های هفتگی 
تهیه  را  بازیکهنان  فنی  نمرات  و  دوندگی  میزان  شامل  بازیکنان 
کرده ایم که کار سرمربی بعدی تیم ملی مقداری راحت می شود. 

بیشتر از این در توانم نبوده است.
او درباره اینکه آیا صحبتی با حبیب کاشانی بعد از انتخاب به 
عنوان مدیر تیم ملی داشته یا خیر، اظهار کرد: بعد از اینکه آقای 
مناف هاشمی این مساله را رسانه ای کردند، با آقای کاشانی تماسی 
داشتم و تبریک گفتم. او را از گذشته می شناسم. من جزییاتی از 
توافق طرفین ندارم. ایشان توانمند است و قطعا توافقاتی کرده اند که 

من بی اطلاع هستم. قرار بوده فدراسیون حکم او را بزند.
و  آسیایی  های  بازی  آینده  سال  ملی  تیم  اینکه  درباره  فرقانی 
انتخاب المپیک را در برنامه دارد اما هنوز اقدامی صورت نگرفته است 
گفت: ما برای فروردین برنامه داریم. ایمیل دعوت نامه برای حضور 
تیم ملی امید در فیفادی ۲۸ اسفند تا ۸ فروردین از سوی تایلند به 
منظور شرکت در تورنمنت چهارجانبه به دست ما آمده که منتظر 
جمع بندی مسئولان فدراسیون فوتبال هستیم. هزینه ها هم به پای 

کشور میزبان است.
شدن  مشخص  و  امید  ملی  تیم  سرمربی  انتخاب  درباره  وی 
وضعیت این تیم گفت: در دو، سه روز آینده با آقای تاج جلسه ای 

خواهم داشت و نقطه نظرات خودم را به عزیزان خواهم گفت.
به گزارش ایسنا، تیم ملی فوتبال امید ایران آخرین بار در المپیک 
۱۹۷۶ مونترال حضور داشته و از آن پس فقط یک بار به المپیک 
ورزشی  کاروان  سیاسی  دلایل  به  )که  کرده  صعود  مسکو   ۱۹۸۰
ایران در این بازی ها شرکت نکند( و بیش از ۴۴ سال از غیبت ایران 
در المپیک می گذرد. انتخابی المپیک در شروع سال ۲۰۲۴ برگزار 
می شود و سرنوشت حضور در المپیک پاریس در مسابقات قهرمانی 

آسیا زیر ۲۳ سال مشخص خواهد شد.

رسانه های چینی چه می گویند؟

وی نیمکت تیم ملی فوتبال چین وش؛ اینبار ر کی ر
کارلوس کی روش سرمربی سابق ایران یکی از چهار گزینه اصلی فدراسیون فوتبال چین است و باتوجه به مشکلات مالی چینی ها، می تواند به نیمکت تیم 

ملی فوتبال این کشور هم برسد.

دنده معکوس امیدها برای از دست دادن پاریس ۲۰۲۴

کی روش پس 
از جدایی از تیم 

ملی پرتغال، 
دو بار به عنوان 

سرمربی تیم 
ملی ایران 

فعالیت کرد 
و هر دو تیم 

ایران را به جام 
جهانی رساندند. 

باید گفت کی 
روش همچنان 
شناخت خوبی 

از تیم های 
آسیایی دارد

سازمان لیگ فوتبال ایران که در سالهای اخیر همواره از شفاف سازی در مورد 
درآمدهای ناشی از تبلیغات محیطی طفره رفته است، این بار درآمدهای باشگاه 

پرسپولیس از لیگ بیست و دوم را نامشخص رها کرده است.
به گزارش مهر، رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در تازه ترین نشست 
خبری خود با اهالی رسانه پرده از تخلفی بزرگ از سوی سازمان لیگ فوتبال در 

بحث حق تبلیغات محیطی فوتبال برداشت.
طبق اعلام درویش تبلیغات محیطی بازی های این تیم که در ورزشگاه آزادی به 
میزبانی سرخپوشان انجام می شود در اختیار سازمان لیگ فوتبال قرار گرفته اما 

تغییر و تحولات مدیریتی توافق طرفین را تحت تأثیر خود قرار داد.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس برای شفاف سازی در این امر گفت: بیشتر از ۱۰ 
جلسه با سازمان لیگ داشتیم که در برخی نقطه نظرات اختلاف داشتیم و هنوز 
هم حل نشده است. قرار است شنبه یا یکشنبه این موضوع را نهایی کنیم. برای 
تبلیغاتی که برای خودمان است با آنها توافق می کنیم که پولی بدهیم تا اجازه 
بدهند از هزار ثانیه مان استفاده کنیم، بعد باید حساب کتاب کنیم تا ببینیم از ۸ 
بازی که در فصل جاری میزبان بودیم، چقدر حق باشگاه است. باید تفاهم کنیم 
چقدر از این پول برای ما است. قبلا تفاهم کرده بودیم هر بازی ۳ میلیارد به 
سازمان لیگ بدهیم. امسال مبلغ دیگری اعلام کردند گفتیم زیاد است. مقداری 
از فضای تبلیغاتی که متعلق به ما بود را خودشان فروختند. به همین خاطر قرار 

شد قراردادی ببندیم تا ۷۰ درصد ما را بدهند.
او در پاسخ به سوال خبرنگار مهر، مبنی بر اینکه چرا توافق قبلی اجرایی نشد 
تصریح کرد: تغییر مدیریت در سازمان لیگ رخ داد. توافق در دوره آقای درودگر 
که مسئول بازاریابی بود، رخ داد. من هم توافق را امضا کردم اما وقتی قرار شد 

درودگر امضا کند تغییراتی رقم خورد که آقایان بعدی دیگر زیر بار نرفتند.
مدیرعامل پرسپولیس در حالی این موضوع را بیان کرد که طبق اساسنامه 
شرکت های حقوقی و حتی مردم نهاد تمام امضاها حالت حقوقی دارد و با 
جدایی شخصیت حقیقی هیچ اتفاق دیگری رقم نمی خورد و آن سازمان موظف 

است به تعهدات خود عمل کند.
از سوی دیگر بر اساس آئین نامه های مربوط به تبلیغات محیطی قرار بود صرفا 
۳۰ درصد از حق پخش این موضوع در اختیار سازمان لیگ قرار دهد اما آنها در 

اقدام عجب دیگری حقوق بیشتری را برای خود در نظر گرفتند.
درویش ادامه داد: هنوز هیچ پولی در فصل جاری بابت میزبانی از این مسیر 
درآمدزایی از سازمان لیگ نگرفتیم. با درودگر قرار شد تبلیغاتی که سهم خودمان 
است را به سازمان لیگ بفروشیم. فقط هزار ثانیه اش برای ما باشد و مابقی را 
پولش را بگیریم. با درودگر توافق ضمنی کردیم، که ۴۴۰۰ ثانیه برای آنها باشد. 
تقریبا توافق نهایی شده بود که درودگر بود. افراد جدید سازمان لیگ گفتند آن 
قرارداد عملیاتی نشده چون کسی امضا نکرده است، گفتیم حالا بیایید پول ما را 

بابت ثانیه هایی که حقمان بوده است اما فروختید بدهید که چالش داریم. آنها 
دو سه هزار ثانیه اش را فروختند.

ما گفتیم وقتی  این جهت  از  اظهار داشت:  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
می گویید ۳۰ درصد برای ما است، سازمان لیگ باید مبلغ برای ما تعیین کند. 
مثل اینکه برای استقلال ۳ میلیارد و ۷۵۰ میلیون تومان برای هر بازی باید 
پرداخت می شد، ما هم گفتیم وقتی ۳۰ درصد را به ما فروخته اید مبلغش 
می شود ۱۶۲۰ میلیارد و مابقی پول اگر بیشتر فروختید سهم پرسپولیس می شود.

ابهامات مالی صورت گرفته در حق پخش تبلیغات محیطی در حالی عیان 
می شود که سازمان لیگ همچون سالیان گذشته هیچ گونه شفاف سازی در این 

زمینه ها نمی کند تا عملکرد آنها مورد ارزیابی قرار بگیرد.
بی شک باشگاه پرسپولیس بابت اجاره ورزشگاه آزادی و همچنین استفاده 
از تجهیزات ورزشگاه مکلف به پرداخت پول است اما اینکه هیچ یک از عدد و 
رقم های مربوط به تبلیغات محیطی به بیرون درز نکرده است یکی از مهم ترین 

سوالاتی است که سازمان لیگ باید پاسخگو باشد.
میلیاردها تومانی که باید به پرسپولیس و احتمالا سایر تیم ها برسد تا بخشی 
از مشکلات مالی باشگاه ها حل شود اما در روزگاری که خبری از حق پخش 
تلویزیونی نیست و تماشاگران نیز نمی توانند به ورزشگاه ها بروند آب باریکه 

درآمدزایی باشگاهی نظیر پرسپولیس اینگونه تضییع می شود. 

همچنان بیگانه با شفاف سازی
 درآمد میلیاردی کجا رفت؟


